



18-Month Well Baby Package

18-Month Well Baby Package



18-Month Well Baby Package

1	7 consultations by pediatrician (before each vaccination and at 15 months)
2	Vaccinations* and paracetamol oral liquid
Price: HK\$16,200	

*Vaccination Schedule

Age	Vaccination
1 month	Hepatitis B vaccine - second dose
2 months, 4 months	5 in 1 [#] vaccine + pneumococcal vaccine
6 months	6 in 1 [^] vaccine
12 months	Measles, mumps, and rubella (MMR) vaccine + pneumococcal vaccine + varicella (chickenpox) vaccine
18 months	5 in 1 [#] vaccine + Measles, mumps, and rubella (MMR) vaccine + varicella (chickenpox) vaccine

Combined vaccine for diphtheria, tetanus, pertussis, polio, and Haemophilus influenza type b (DTaP-IPV-Hib)

^ Combined vaccine for diphtheria, tetanus, pertussis, polio, Haemophilus influenza type b, and hepatitis B (DTaP-IPV-Hib-HB)

Remarks

1. Please contact the Out-patient Department at (852) 3651 8808 to make the first appointment at least one week before your desired appointment date, and notify us that you have registered for the above program.
2. Payments are not refundable.
3. Optional vaccinations, such as those for seasonal influenza and rotavirus, are available at additional fees. Please consult your pediatrician for details.
4. After completion of the program, please continue vaccinations for your child according to the immunization schedule.
5. Hong Kong Adventist Hospital - Stubbs Road reserves the right to update the fee schedule, brochure, terms and conditions. Any change of fee schedule will be announced and notices will be published in advance, in accordance with the statutory notice period. Any other changes except the fee schedule may be made at any time as it sees fit without prior notice, you are advised to check the latest information before using our services.

Appointment and Enquiries

Please contact our Out-patient Department on (852) 3651 8808 from Sunday to Friday between 09:00 and 17:30.

SR-PEDI-18MWBP-2025001

Prices will be effective on 1 January 2020

2025/05 Revised

十八個月健康嬰兒全套優惠

A 十八個月健康嬰兒全套優惠

A

十八個月健康嬰兒全套優惠

1	兒科專科醫生評估和檢查共7次 (每次注射疫苗前及第15個月額外評估和檢查)
2	疫苗接種*及口服退燒藥
費用	HK\$16,200

*疫苗注射時間表

年歲	疫苗
一個月	乙型肝炎疫苗 (第二針)
兩個月、四個月	五合一#混合疫苗 + 肺炎球菌疫苗
六個月	六合一^混合疫苗
一歲	麻疹、流行性腮腺炎及德國麻疹混合疫苗 + 肺炎球菌疫苗 + 水痘疫苗
歲半	五合一#混合疫苗 + 麻疹、流行性腮腺炎及德國麻疹混合疫苗 + 水痘疫苗

#即白喉、百日咳、破傷風、小兒麻痺及乙型流感嗜血桿菌混合疫苗。

^即白喉、百日咳、破傷風、小兒麻痺、乙型流感嗜血桿菌及乙型肝炎混合疫苗。

備註

1. 請於首次注射疫苗前最少一星期致電本院門診部 (852) 3651 8808 預約，並告知已參加此計劃。
2. 已繳之費用概不退還。
3. 本院另提供季節性流感和輪狀病毒等疫苗，唯需另外收費，詳情請向兒科專科醫生查詢。
4. 本院特此提醒，計劃完結後，寶寶仍需接種歲半後的疫苗。
5. 香港港安醫院—司徒拔道保留修訂收費表、單張內容、條款及細則之權利。任何的收費表調整將會根據法定的通知期提前發出通告和作出宣布。其他與收費表以外的相關修訂，則可能不作另行通知，閣下於使用本院服務前查閱最新資訊。

預約及查詢

請於星期日至五上午九時至下午五時半，致電本院門診部 (852) 3651 8808。